
Bestyrelsesmøde mandag den 16. marts 2015  
 

 

Tilstede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Jensen og 

Anders Lassen.  

 

 

Dagsorden: 
  

 

Status på det forgangne år 

Herunder: Siden sidst 

De grønne områder 

Legeplads 

Området generelt 

 

Generalforsamlingen onsdag den 25. marts kl. 19.00 - er bestilt 

Regnskab 

Forslag til kommende generalforsamling 

Budgetfastlæggelse 

Kandidater til div. poster 

Evt. 

 

Det grønne område: 

Vi har fået et tilbud fra vores havemand Henrik Gustavsen om pasning af foreningens arealer. Det 

ser fint ud og Grethe giver ham besked. 

Der bliver set på beplantningen ved fodboldbanen. Beplantningen skal dække ind til naboen mod 

syd. 

 

Legepladsen: 

Det går meget, meget langsomt med det arbejde Strømmen har sagt ja til. 

Klatrestativet er malet og ordnet samt vores vippe, efter snart tre års venten. 

Vi havde også bestilt 2 bænke og et par områder med 40 40 fliser, hvorpå bænkene skal stå.  

Vippe dyr skal købes og opsættes.  

Anders tager kontakt med Strømmen for at få en status på deres arbejde. 

Vi overtager selv det projekt med Vippedyrene.  

Legeredskaberne bliver sat op af det firma vi handler med. 

 

Kim henvender sig til kommunen ang. reparation af huller på Sikavænget. 

 

Til generalforsamlingen søger Søren-Ole for at bestille boller, Anders køber øl/vand/servietter. 

Vi satser på at der kommer 20 medlemmer. 

 

Søren-Ole kopierer regnskaberne og Anders uddeler dem. 

Grethe henter nøglen til festlokalet i Kirsebærplantagen. 

 

Regnskab gennemgået. 

Kontingentet uændret. 

Budget fastlagt. 

Valg af ny suppleant i stedet for Søren Andersen, der er flytte fra området. 

  

Sekretær 

    Anders Lassen 


